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Meppel 

Meer informatie:  
www.meppel.christenunie.nl 

Start van het politieke seizoen    
Het is alweer twee maand geleden dat het politieke 
seizoen weer is geopend. Zaterdagmiddag  
2 september vond de informele aftrap plaats. Dat 
hebben we (raads- en duoraadsleden, collegeleden 
en griffie) op een ontspannen manier gedaan door 
een bezoek aan de nieuwbouwwijk Bergierslanden 
en de vestiging van Scania die nu volledig wordt 
vernieuwd. Straks worden daar alle kunstofdelen 
gespoten voor de trucks die in Zwolle en in twee 
andere vestigingen worden geproduceerd. 

De eerste fractievergadering 
De eerste fractievergadering was direct de dinsdag 
daaropvolgende. Ditmaal waren beide raadsleden en 
beide duo-raadsleden aanwezig. Op de agenda stonden 
nu een keer geen raads- of commissie-onderwerpen 
maar fractiezaken en ingekomen stukken/uitnodigingen. 
Hieruit bleek snel dat de politieke kalender alweer 
behoorlijk gevuld is met allerlei informatiebijeenkomsten, 
kennismakingsvergaderingen en vergaderingen van 
regionale samenwerkingsverbanden. 
De woensdag (6 sept) heb ik de vergadering van de 
Financiële Werkgroep bijgewoond. Van deze werkgroep 
ben ik voorzitter, die vergadering stond in het teken van 
kennismaken met de nieuwe ‘oude’ accountant en met 
de voorzitter van de rekenkamer. Deloitte heeft namelijk, 
na een Europese aanbesteding, ook voor de komende 
vier jaar de gemeente Meppel als klant. 
 
Alle donderdagen van september waren gevuld met 
raadsbijeenkomsten, 2 officiële raadsvergaderingen 
gevolgd door een commissiedeel en 2 
werkvergaderingen. De werkvergaderingen zijn meestal 
niet openbaar en worden vaak gebruikt om de openbare 
bespreking van bepaalde onderwerpen voor te bereiden. 
De raadsvergaderingen zijn openbaar en worden 
meestal ook via de radio uitgezonden door Omroep 
Meppel. Mogelijk heeft u enkele onderwerpen gevolgd 
via de lokale omroep of in de krant iets over een 
raadsvergadering gelezen. 

In september zijn enkele belangrijke besluiten genomen: 
• de gemeenteraad van Meppel en Staphorst 

hebben de verzelfstandiging goedgekeurd van het 
openbaar basisonderwijs. Wij zijn als fractie blij 
met deze stap: hierdoor wordt de positie van het 
bijzonder onderwijs en het openbaar onderwijs 
vergelijkbaar. Binnenkort vindt u hierover meer op 
onze site. 

• Als voorbereiding op de invoering van de nieuwe 
Wet Maatschappelijke Ondersteuning is een 
nieuwe verordening vastgesteld. Mede door de 
inbreng van onze fractie heeft de wethouder een 
aantal toezeggingen gedaan. Zo wordt in overleg 
met de gemeenteraad bepaald welke 
inkomensgrens wordt gehanteerd om voor een 
bijdrage van de gemeente in aanmerking te 
komen. Ook de hoogte van de eigen bijdrage zal 
pas na overleg met de gemeenteraad vastgesteld 
worden. 

 
Standpunten 
De ChristenUnie vindt het 
belangrijk dat vrijwilligerswerk 
gesteund wordt en dat de 
gemeente ervoor zorgt dat 
vrijwilligersorganisaties goed 
worden begeleid. We zijn dan 
ook blij met collectieve 
vrijwilligersverzekering, dat 
voorstel is afgelopen 
donderdag (28 september) aangenomen door de raad. 
In deze vergadering is ook uitgebreid gesproken over het 
uitvoeringsprogramma van het college. Onze fractie is 
het eens met een aantal voorstellen. Wel vinden wij dat 
de balans zoek is: er gaat veel (teveel) geld naar 
recreatie en toerisme waardoor een aantal andere 
onderwerpen onderbelicht blijven. Verder wordt er nog 
weinig gesproken over de grotere projecten die ook 
moeten worden uitgevoerd (Vledder, Kraton, zuidelijke 
rondweg, Nieuwveense Landen). Zijn hier nog teveel 
onduidelijkheden? 
Op dezelfde agenda stond ook het VNG Manifest van de 
gemeenten. Dit is een document waarin de gemeenten 
gezamenlijk een aantal standpunten willen vaststellen. 
Dit document zal aangeboden worden aan de landelijk 
lijsttrekkers en zo wordt geprobeerd de gemeentelijke 
politiek op de agenda te houden in deze verkiezingstijd. 
In de raad van Meppel kwam ik in ieder geval in een 
politiek debat met Rob Bats (VVD). Onze fractie is 
namelijk van mening dat een gemeente ook enkele eigen 
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belastingen moet kunnen heffen om als gemeenteraad 
ook de eigen prioriteiten te kunnen realiseren. Vooral de 
VVD is van mening dat alle gemeenten evenveel 
belastingen moeten heffen, hoe een gemeente dan de 
eigen prioriteiten moet realiseren werd echter niet 
duidelijk. 
 
Wat gaan we doen? 
De oktobermaand zal ongetwijfeld in het teken staan van 
de voorbereidingen van de begrotingsvergadering. 
Volgende week ontvangen we de begroting en voor de 
herfstvakantie zullen we dan onze reactie geven. Deze 
eerste termijn bestaat uit een schriftelijke inbreng van 
iedere fractie waar het college dan, eveneens schriftelijk, 

op reageert. Op 9 november vindt dan de 
begrotingsvergadering plaats waarin de discussie verder 
wordt gevoerd en de besluiten worden genomen.  Verder 
hoopt de ChristenUnie op 31 oktober een bijeenkomst te 
organiseren waarin allerlei maatschappelijke 
organisaties uit Meppel een samenlevingscontract 
ondertekenen. Ik vind het belangrijk dat we met elkaar in 
gesprek zijn en niet alleen maar over elkaar praten. 
 
Heeft u iets wat u dwars zit, aarzel niet maar neem 
contact op. Een afspraak is gauw gemaakt en een 
gesprek kan geen kwaad. 
 
Mail de fractie: fractie@meppel.christenunie.nl 

De ChristenUnie Meppel heeft ontstemd 
kennisgenomen van de huidige stand van zaken met 
betrekking tot Nieuwveense Landen. Diverse direct 
betrokkenen, zoals de Provincie Drenthe, 
Woonconcept, Rijkswaterstaat en onderzoeksbureau 
DHV hebben de gemeente duidelijk te verstaan 
gegeven dat het Masterplan Nieuwveense Landen 
flink aangepast moet worden.  

Het lijkt erop dat er in Meppel 
gebrek is aan een juiste 
‘projectencultuur’. We hoeven 
alleen maar te verwijzen naar het 
financiële debacle van de 
Vleddertunnel, de ellenlange 
voorbereiding van Berggierslanden 
en nu de zware tegenvallers in de 
voorbereiding van Nieuwveense 
Landen. Onze fractie zet echter 
wel een aantal vraagtekens bij de 
beeldvorming die nu ontstaat. Het lijkt erop dat het 
huidige college op een relaxte manier naar de finish 
dacht te rijden en dat men er nu achter komt de trein 
bijna stil staat. Echter het was bekend dat veel 
onderhandelingsprocessen nog volop liepen. 
 
Door het vorige college zijn een groot aantal 
voorbereidingen in gang gezet. Daarbij was de 
toon veelal optimistisch. Dat was ook de reden 
dat door onze fractie in de vorige raadsperiode 
regelmatig kanttekeningen geplaatst zijn 
diverse plannen. Ondermeer bij de 
voorgestelde fasering en bij de grote 
hoeveelheid woningen die jaarlijks 
beschikbaar zouden moeten komen. 
 
De huidige situatie rondom Nieuwveense 
Landen vindt de ChristenUnie zorgelijk. Het 
college beseft dit en heeft inmiddels Brink 
Groep ingeschakeld om te helpen bij een 
nieuwe ontwikkelvisie Nieuwveense Landen. 
Wij zijjn echter van mening dat het daar niet bij 
kan blijven: Er valt door de diverse 
betrokkenen nog heel wat uit te leggen. We 
doelen dan bijvoorbeeld op:  

• de fracties van PvdA en VVD (omdat die de 
personen leverden die onderhandelden met bijv. 
de provincie) en de huidige portefeuillehouder dhr 
Bouwmans omdat hij nu politiek verantwoordelijk 
is voor het werk van z’n voorgangers. 

de burgemeester: wanneer werd duidelijk dat het 
financiële perspectief verslechterde? Is dit tijdig aan de 

raad gemeld?De Fractie van de 
ChristenUnie wil dan ook dat deze 
kwestie grondig wordt onderzocht. Het 
is nu zo langzamerhand hoog tijd dat 
Meppel eindelijk eens leert van eerder 
gemaakte fouten!! 

Overigens wil Roel Veerman, 
fractievoorzitter van de ChristenUnie, 
nog wel opmerken dat zijn fractie nog 
niet te snel conclusies wil trekken n.a.v. 
de DHV bevindingen. Immers ook in het 

verleden is zorgvuldig (bijv. met OPP*) gerekend aan de 
grondexploitatie. Daarna is daarover zelfs nog een 
second opinion gevraagd van een extern bureau. “Nu 
DHV aan de grondexploitatie heeft gerekend, is het dus 
zaak om alle informatie te vergelijken alvorens al te 
snelle conclusies te trekken.” 

De ChristenUnie ontstemd  
over de situatie rond de Nieuwveense  Landen 
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Vernieuwing in Meppel 
Vernieuwing, daar draait het om in de Meppeler 
politiek, als we de collegepartijen mogen geloven. 
Klaas Neutel noemde het nog bij de behandeling van 
de perspectiefnota. Dit is nog eens bestuurlijke 
vernieuwing, zo jubelde hij. 
 
Je vraagt je dan af: wat is dat dan precies? Dat CDA en 
VVD in een college zitten, is toch niet zo vernieuwend? 
Of is het feit dat vanaf nu bij grote beleidsstukken de 
collegepartijen letterlijk met één mond spreken? Dat is 
wel nieuw, maar is dat in overeenstemming met het 
coalitierapport? De raad dualistischer tegenover het 
college? Of: dualisme alleen als de collegepartijen dat 
onderling toestaan? 
De personen in de politiek, zijn die dan zo 
vernieuwend? De drie wethouders zijn nieuw, maar dat 
is op zich niet vernieuwend. Zijn ze vernieuwend? Zou 
kunnen, dat hebben we nog niet gemerkt. We hebben 
in ieder geval gemerkt dat de huidige wethouder 
verkeer trefzekerder verkeersbesluiten kan 
voorbereiden in overleg met omwonenden dan zijn 
voorganger. Maar zowel deze als de vorige wethouder 
verkeer zijn allebei van de VVD.  En zowel de VVD als 
het CDA vonden hun eigen wethouders in de vorige 
periode erg goed. Is vernieuwing dan dat de mening van 
die partijen daarover plotseling is veranderd? Of is 
vernieuwing ook dat oud goed is en nieuw ook? 

En dan de vernieuwing van Sterk Meppel. Die heeft een 
nieuwe politiek leider, Myriam Jansen. Dat is nieuw en 
verfrissend. Maar op de echt inhoudelijke dossiers is 
niet zij de woordvoerder, maar Henk Schoenmaker, dus 
dan hebben we het over duo-leiderschap. Dat is op zich 
een goede keus, want Henk heeft veel kennis en is 
vasthoudend in het debat. Maar wat je verder voor 
positieve dingen over Henk kunt zeggen, niet dat hij de 
meest vernieuwende factor is in de fractie van Sterk 
Meppel. 
 
Vernieuwend is naar onze mening wel de manier 
waarop Willie Oldengarm van GroenLinks de discussie 
wil aanzwengelen in de gemeenteraad. Maar ze stuit 
tegen een coalitiecordon, dat niet te doorbreken is. 
Ook vernieuwend is de manier, waarop Anis Jadib van 
de PvdA zijn hart op de tong heeft en zichzelf nog wel 
eens met passie in het debat mengt. 
 
Ons advies: laten we de term vernieuwing maar gauw 
laten varen, want dat wordt alleen maar een 
excuuswoord voor onverklaarbare zaken en laten we 
ons gauw zonder partijpolitieke belangen gaan 
bezighouden met het besturen van de stad. 
 
De fractie van de ChristenUnie. 

Een woord van de voorzitter.. 
Landelijke verkiezingen op 22 november 2006 
Sinds de afgelopen gemeenteraadsverkiezingen naderen 
we al weer snel 22 november: 2e kamerverkiezingen 
door het onlangs aftreden van de minsisters Donner en 
Dekker als gevolg van de Schipholbrand. Ik hoop en 
verwacht dat u allen gaat stemmen en uw stem dus niet 
verloren gaat. Op de landelijke site 
www.christenunie.nl kunt u meer vinden over onze 
standpunten en verkiesbare personen.  
Het thema van de ChristenUnie voor deze verkiezingen 
is ‘Duurzaam voor elkaar’.  
 
 
 
 
 
Als voorzitter van de ChristenUnie Meppel wens ik u 
graag wijsheid toe in het maken van uw stemkeuze op 
22 november 2006.  
 
Nieuwveense landen 
Verder wil ik nog graag even stilstaan bij de 
ontwikkelingen rond de Nieuwveense landen. U heeft 
uitgebreid in de media kunnen lezen dat het proces van 
plannen maken en (niet) goedkeuren, door o.a. de 
provincie, niet zorgvuldig is gelopen. Dit is mede 
veroorzaakt doordat toen de 
gemeenteraadsverkiezingen aanstaande waren. Pas nu, 
na de verkiezingen, zijn een aantal zaken  aan de 
gemeenteraad bekend gemaakt. De verwachtte 
vertragingen kan de gemeente miljoenen gaan kosten  

(sommigen beweren zelfs €20 miljoen) en deze zullen 
door u en mij, de burgers, opgebracht moeten worden 
en/of ten koste gaan van andere noodzakelijke zaken, 
b.v. de invoering van de WMO (Wet Maatschappelijke 
Ondersteuning) . Na de affaire Bergierslanden en de 
Vleddertunnel is dit de 3e kwestie van gemeentelijke 
financiële zorg. Willen we ‘Duurzaam voor elkaar’ en in 
vertrouwen samenwerken met elkaar dan is een 
verantwoorde  en kundige raad vereist en voldoende en 
tijdige openbaarheid naar de burger een vereiste.  
 
Mag ik u allen vragen uw burgerlijke betrokkenheid te 
tonen? En als u kerkelijk betrokken 
bent mag ik u en uw kerkelijke 
gemeentes vragen te willen bidden 
voor onze gemeentebestuurders en 
ambtenaren voor de nodige 
wijsheid en betrouwbaarheid?  
 
Wiebrand Brandsema, 
Voorzitter ChristenUnie Meppel. 
Tel. 0522-261190, 06-5247.5534. 
voorzitter@meppel.christenunie.nl 

Gezocht: een lid voor de schaduwfractie!! 
De fractie van de ChristenUnie is op zoek naar mensen 
die het fractiewerk willen ondersteunen. We denken 
daarbij aan mensen die zich inhoudelijk in een aantal 
onderwerpen willen verdiepen. Wanneer er iemand is die 
dit iets lijkt, kan hij of zij contact opnemen met Roel 
Veerman of Gert Stam. 
fractie@meppel.christenunie.nl 
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Wie:  Willemijn Meijering – Henniphof 
 
Geboortedatum:  30-11-1978 te 
Zwolle 
Email: theo.willemijn@planet.nl 
 
Gezinssamenstelling: In 2002 
getrouwd met Theo en sinds februari 
dit jaar moeder van Nathan. 

 
Beroep: Consulent/Maatschappelijk werker bij MEE 
IJsseloevers (ondersteuning en dienstverlening aan 
mensen met een beperking) 

Ambitie in de politiek: In de eerste plaats als 
secretaresse het werk van de fractie ondersteunen en 
in de tweede plaats om op die manier het werk van de 
plaatselijke politiek van binnen uit te leren kennen.  
 
Lijfspreuk:  Zorg voor een ander is zorg voor jezelf!  
Meppel betekend voor mij: Een heerlijke stad om in te 
wonen! De voorzieningen van een stad en de 
gezelligdheid van een dorp. 
 
Mijn wens voor Meppel is: Een stad waarin mensen 
elkaar respecteren, naar elkaar omzien en elkaar 
ondersteunen daar waar nodig 

Leuk, dat spelletje van het ND. Op het werk hebben 
we net de WK poule achter de rug (ondanks de 
inspanning van mijn zonen niet gewonnen) en nu 
begint het ND met een een soort poule over de 
verkiezingen. Welk kabinet en als de ChristenUnie 
in de regering komt welke ministeries. Ik doe graag 
aan dat spelletje mee. 
 
Maar eerst: op welke partij ga ik stemmen? Dat is niet 
zo moeilijk, dat wordt de ChristenUnie. De afgelopen 
tijd blijkt de ChristenUnie een waardevolle toevoeging 
te zijn in de landelijke en plaatselijke politiek en daar 
kun je niet te weinig van hebben. 
En op wie? Op Arie Slob. Ik ben toch nog een beetje 
een GPV’er en Arie Slob heeft nog een beetje de GPV 
uitstraling. Nu het behalen van een voorkeurszetel 
steeds gemakkelijker wordt, wil ik voorkomen dat 
deze minst opvallende harde werker uit de fractie 
door relatieve onbekendheid zijn werk niet meer kan 
voortzetten. Daarom: voorkeur voor Arie, ondanks veel 
respect voor het werk van Andre Rouvoet en Tineke 
Huizinga. 

 
Welke regering? Er moet weer een CDA-PvdA kabinet 
komen. De VVD denkt in geld en de PvdA in mensen. 
Nu kunnen ze allebei doorslaan en in ieder geval de 
VVD heeft dat in de afgelopen tijd gedaan. De zorg en 
de asielzoekers zijn daar bekende voorbeelden van. De 

PvdA onder Bos mag van mij een nieuwe kans om dat 
evenwicht te zoeken samen met het CDA. 
En ook met de ChristenUnie? Nou, dat lukt toch niet, 
Want dat zal het CDA uit alle macht proberen te 
voorkomen. In 2003 hebben we gemerkt dat niet de 
VVD, maar het CDA tegen de ChristenUnie koos. En dat 
is wel verklaarbaar, want wie haalt er nu een partij 
binnen dat als een volwaardig alternatief voor zichzelf 
kan worden gezien? Dan kun je beter voorkomen dat 
ze gaan regeren en tegen de mensen zeggen: kies 
maar voor ons, want wij krijgen tenminste 
regeringsverantwoordelijkheid. En ook een 
gereformeerde premier is natuurlijk een heel 
geloofwaardig alternatief voor de ChristenUnie. Totdat 
je de resultaten ziet van vier jaar regeren met de VVD 
en D66… 
 
Het had zo mooi kunnen zijn in 2003. CDA-VVD-
ChristenUnie tot 2007 een stabiele regering en Eimert 
van Middelkoop op buitenlandse zaken of defensie en 
Bas van der Vlies op Landbouw en Visserij. Als het CDA 
maar gewild had. 
Maar ook voor de ChristenUnie is het beter zich 
onafhankelijk op te stellen in de Tweede Kamer. Dat is 
juist altijd de kracht geweest. Dat moet niet verkocht 
worden voor een schotel linzenmoes op 
vreemdelingenzaken, onderwijs of defensie. 
 
Tenslotte: ChristenUnie, reken je niet rijk door de 
peilingen. Zo lang ik me kan heugen zeiden de 
peilingen al vlak voor de verkiezingen: Nek aan nek 
race tussen CDA en PvdA. En alle mensen die hun hart 
dreigden te volgen, gingen weer ‘strategisch 
stemmen’. En GPV, RPF en 
ChristenUnie hadden weer het 
nakijken. Maar gingen 
bescheiden en trouw weer aan 
het werk. En zo hoort het.  
Gert Stam, Meppel. 

Colofon 
De redactie van de 
Nieuwsbrief Christenunie ligt 
bij het campagneteam. De 
opmaak wordt verzorgd door 
Jan Okko Dijkstra 
Artikelen kunnen tot 3 dagen 
voor de volgende publicatie-
datum aangeleverd worden 
bij: j.o.dijkstra@home.nl De 
volgende nieuws-brief 
verschijnt in de maand 
december/januari. 

ChristenUnie niet in het kabinet 

Wie is wie? 


